
A-5 

Amendement natuurinclusief bouwen 

De gemeenteraad van Zwolle, in vergadering bijeen op 8 november 2019, gelezen hebbende 
de begroting 

Constaterende dat: 

Het college graag natuur-inclusief wil bouwen 

Van mening dat: 

Dit een terechte wens is waarop je stevig en goed onderbouwd op zou moeten inzet 
ten; 
Het alleen maar 'onder de aandacht brengen' niet genoeg is 
Natuur-inclusief bouwen vanzelfsprekend onderdeel zou moeten zijn voor alle nieuwe 
projecten 

Besluit 

De 6e bullet op pagina 186 als volgt te wijzigen: 

Oud: 

• Het onder de aandacht brengen van natuur-inclusief-bouwen (o.a. bij nieuwe ruimtelijke 
initiatieven). 

Nieuw: 

• Natuur-inc · f-bouwen bij nieuwe ruimtelijke initiatieven vanzelfsprekend onderdeel 
van ouwopgave te laten zijn. 

l. 

Mart oude Egbrink 
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